

rejected, or recommended, subject to the final approbation, disallowance, or order of the Governor in Council upon every such case, after the receipt of which approbation, or order, the Boards are hereby authorized to pledge the faith of Government to the respective petitioners, for the grants of the tracts therein to be specified, by issuing Certificates of Occupation to them under their signature, agreeable to such form as the Governor shall be pleased to direct.

VII. The Boards are to take due care that a sufficient space of Country be always previously laid out, for comprehending all locations, which, in their judgment, may probably be ordered, from time to time, under these, or any other orders or instructions, in Townships contiguous to each other, and according to the general rules and regulations, in such parts of their respective districts, as contain vacant lands of the Crown, the settlement of which shall have been approved of, upon their timely representations to the Governor, to whom they are likewise to state all doubts, and difficulties, which may occur, with their opinion of the proper course for removing them, that there may be no obstruction to the industry, ease, and comfort, of the Loyalists.

HIS LORDSHIP, taking the said Regulations into Consideration, was pleased, with the advice of the Council, to approve the same, and to ORDER, as it is hereby ORDERED that they be duly and punctually complied with and carried into Execution, whereof the different Land Office Boards, and all other Persons whom it may concern, are to take Notice, and govern themselves accordingly.

William B. C.

QUEBEC: PRINTED BY SAMUEL NEILSON, N° 3 MOUNTAIN-STREET.

approbation finale, à un désaveu; ou ordre du Gouverneur en Conseil sur chaque et tel cas, après la réception de laquelle approbation ou ordre, les Bureaux sont par ces présentes autorisés d'engager la Foy du Gouvernement envers les requérans respectifs pour des concessions de lopins qui y seront spécifiés, en leur donnant des certificats de possession sous leur signature, conformément à telle forme que le Gouverneur voudra bien ordonner.

VII. Les Bureaux doivent prendre soin qu'un espace suffisant de terrain soit toujours fixé d'avance pour comprendre toutes locations, qu'ils croiront pouvoir être probablement ordonnées, de tems en tems, en vertu des préfens ou aucuns autres ordres ou instructions, dans les Juridictions, qui sont contigues, l'une à l'autre, et conformément aux Régles générales et Règlement dans telles parties de leurs districts respectifs, qui contiennent des terres vacantes de la Couronne, dont l'établissement aura été approuvé sur leurs représentations de tems à autres au Gouverneur, à qui ils constateront tous doutes et difficultés qui peuvent se rencontrer, avec leur opinion du vrai moien de les lever afin qu'il n'y ait aucun obstacle à la tranquillité, et à la satisfaction des Loyalistes.

SON EXCELLENCE prenant en considération les dits Réglemens, a bien voulu, de l'evis du Conseil les approuver et d'ordonner, comme il est par ces présentes ordonné, qu'ils seront suivis et exécutés ducment et ponctuellement; et que les Bureaux différens de l'office des Terres et tous autres qui peuvent y être concernés en prennent connoissance et qu'ils se conduisent en conséquence.

A QUEBEC: PAR SAMUEL NEILSON, N° 3 RUE LA MONTAGNE